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Protokół Nr 45/2014 

z  posiedzenia Komisji do spraw Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Gospodarki Komunalnej, Handlu i Usług  Rady Gminy Ryjewo  

z dnia 23 września 2014 roku. 
 

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli ponadto: 

 

1. Pan Józef Gutowski – Wójt Gminy Ryjewo 

2. Pan Sławomir Słupczyński – Z-a Wójta Gminy  

3. Pani Małgorzata Zdunek – Skarbnik Gminy 

4. Pani Małgorzata Kubic -Sekretarz Gminy  

5. Pani Dorota Czerkies –Inspektor ds. Obsługi Rady Gminy  

 

Przewodniczący Komisji, przywitał zebranych  i przedstawił jego tematykę.   

 

Tematyka posiedzenia: 

 
1. Rozpatrzenie projektów uchwał przygotowanych na sesję.  

2. Sprawy bieżące.  

 

 

Ad. 1. Projekty uchwał. 
 

- Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Gminy 

Ryjewo Pana Andrzeja Barcika przedstawił Pan Józef Gutowski – Wójt Gminy, który 

poinformował, że w dniu 1 września 2014 r. Pan Andrzej Barcik radny został powołany na 

stanowisko Zastępcy Dyrektora Zespołu Szkół w Ryjewie. Zgodnie z art. 190 ust. 1 pkt 2a 

ordynacji wyborczej do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw, wygaśnięcie 

mandatu radnego następuje wskutek naruszenia ustawowego zakazu łączenia mandatu 

radnego z wykonywaniem określonych w odrębnych przepisach funkcji lub działalności. 

Zgodnie z przepisem art. 190 ust. 2 wyżej wymienionej ordynacji wygaśnięcie mandatu 

radnego stwierdza Rada w drodze uchwały, najpóźniej w 3 miesiące od wystąpienia 

przyczyny wygaśnięcia mandatu. 

 

Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

 

- Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Ryjewo 

na lata 2014-2017 z perspektywą do roku 2019 przedstawił Pan Józef Gutowski, który 

poinformował, iż ustawa nakazuje samorządom przyjmowanie wieloletnich programów 

ochrony środowiska, w których scharakteryzowany jest ogólny stan środowiska na terenie 

naszej gminy jak również cele i zadania, które maja poprawić jego stan.  

 

Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

 

- Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezpłatne przekazanie nieruchomości 

niezabudowanej położonej w Ryjewie, będącej własnością Gminy Ryjewo na rzecz Parafii 

Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Świętej Rodziny w Ryjewie przedstawił Pan Józef 
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Gutowski, który poinformował, iż dotyczy to przekazania działki, która aktualnie jest już w 

części użytkowana jako cmentarz parafialny.  

 

Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

 

- Projekt uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości na terenie Gminy 

Ryjewo w ramach pomocy de minimis przedstawił Pan Józef Gutowski, który poinformował, 

iż w związku z uwagami Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz Urzędu Ochrony Konkurencji 

i Konsumentów, dotyczącymi pewnym zapisów formalnych w uchwale, wprowadziliśmy 

zalecane przez obie instytucje zmiany.  

 

Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

 

- Projekt uchwały  w sprawie dokonania zmian w treści uchwały Nr XXXI/198/13 Rady 

Gminy Ryjewo z dnia 19 listopada 2013 r. w sprawie ustalenia stawek podatku  od środków 

transportowych przedstawił Pan Józef Gutowski, który poinformował, iż jeden z 

przedsiębiorców dokupił pojazd o wyższej ilości osi niż określa podjęta wcześniej przez Radę 

uchwała. W związku z tym należało dopisać tą pozycję do wykazu.  

 

Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

 

- Projekt uchwały  w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/205/13 Rady Gminy Ryjewo z 

dnia 30 grudnia 2013 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2014 przedstawiła 

Pani Małgorzata Zdunek, która poinformował, iż zmiany dotyczą zwiększenia środków  o 

5.400 zł , związane to jest z udziałem w projekcie e-liderzy dotyczącego elektronicznego 

obiegu dokumentów, natomiast w dziale wydatki przeniesiono środki na zabezpieczenie 

skarpy przy nowo budowanym boisku sportowym w Ryjewie. W związku z końcem roku 

przeniesieniu uległy wydatki sołectw zgodnie z wnioskami Sołtysów.   

 

Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

 

- Projekt uchwały  w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/204/13 Rady Gminy Ryjewo z 

dnia 30 grudnia 2013 roku w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Ryjewo na lata 2014 – 2024 przedstawiła Pani Małgorzata Zdunek, która poinformował, iż 

uchwała dotyczy zmian wprowadzonych w bieżącej jak i w poprzedniej  uchwale budżetowej. 

 

Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

 

- Projekt uchwały  w sprawie zaciągnięcia przez Gminę Ryjewo pożyczki z budżetu 

państwa w Banku Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzające finansowanie w ramach 

programu rozwoju obszarów wiejskich na lata 2007-2013 przedstawiła Pani Małgorzata 

Zdunek, która poinformował, iż zaciągnięcie kredytu związane jest z budową wodociągu w 

miejscowościach Borowy Młyn, Pułkowice i Watkowice.  

 

Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

 

Ad.3. Sprawy różne. 

 

Pan Józef Gutowski: Do Urzędu wpłynęło kolejne podanie Pani Elżbiety Posim, dotyczące 

sprzedaży tym razem 10 m
2 

działki. Sprawa dotyczy wykupu terenu pod werandą przy 
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budynku wielorodzinnym w Ryjewie. Sprawa wyjaśniania jest również w Nadzorze 

Budowlanym, jednak bez tytułu własności Pani Posim będzie miała problemy z legalizacja tej 

przybudówki.   

 

- Radni wyrazili zgodę na sprzedaż. 

 

 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji podziękował 

wszystkim za udział w spotkaniu i zamknął posiedzenie.  

 

Na tym protokół zakończono. 

  

Przewodniczący Komisji 

                                                                                                            Jerzy Paradowski 

 

 


